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Váš dopis značka / ze dne Naše značka Vyřizuje / linka Karlovy Vary 

   6.6.2022   Ing. Tina Batková/ 119 08.06.2022 

 

 

Odpověď na žádost o vysvětlení zadávací dokumentace v rámci zjednodušeného podlimitního řízení 

s názvem „Dodávka kompletního tiskového řešení pro Karlovarskou krajskou nemocnici a.s.”. 

 

 

Dotaz č. 1: 

Zadavatel požaduje v parametru „kopírování v minimálním rozlišení“ a „optické rozlišení skeneru“ 

v technické specifikaci dokument „Specifikace tiskáren - část 1“, kategorie „Multifunkční se 

skenerem“ hodnotu 1200x1200 dpi. Domníváme se, že v prostředí nemocnice skenování ve vyšších 

rozlišeních než 600dpi klade zvýšené nároky na síťovou infrastrukturu a úložišťe a z našich 

zkušeností jsou v drtivých většinách případů skenování zdravotnické dokumentace a grafických 

vyjádření výsledků diagnostických přístrojů běžně používané rozlišení 600 dpi dostatečnou 

hodnotou. Zadavatel, chovající se jako dobrý hospodář, by měl zvážit akceptaci takových zařízení, 

která mají optické rozlišení skeneru v dané kategorii zařízení standardních 600x600 dpi, čímž 

dosáhne většího počtu konkurenčních nabídek od více dodavatelů. 

 

Odpověď na dotaz: 

Zadavatel trvá na svém požadavku. Zadavatel považuje rozlišení 1200x1200 dpi za minimální  

a v současné době za zcela standardní parametr. Skenování v tomto rozlišení je z důvodu OCR  

a dalšího strojového rozpoznávání pro zadavatele důležitý. Infrastrukturu a datové úložiště má 

zadavatel kapacitně dostatečné. 

 

 

Dotaz č. 2: 

Zadavatel požaduje v parametru „použití vysokokapacitní tonerové kazety“ v technické specifikaci 

dokument „Specifikace tiskáren - část 1“, kategorie „Normální bez skeneru“ spotřební materiál  

s výtěžností min. 8.000 stran. Zadavatel však neudává, při jakém pokrytí tuto kapacitu vyžaduje a ani 

nedefinuje, jaké je průměrné pokrytí v jeho prostředí. Z našich zkušeností je pokrytí černobílého tisku 

okolo 4,5% napříč našimi zákazníky. Zadavatel, chovající se jako dobrý hospodář by měl zvážit 

akceptaci takových zařízení, která mají spotřební materiál s definovanou výtěžností dle normy 

ISO/IEC 19798:2006 7.200 stran při 5% pokrytí a tedy s přihlédnutím ke globálnímu průměrnému 

pokrytí 4,5% vytiskne 8.000 stran? 

 

 

 

VŠEM ÚČASTNÍKŮM  

ZADÁVACÍHO ŘÍZENÍ 
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Karlovarská krajská nemocnice a.s. 

Bezručova 1190/19 

360 01 Karlovy Vary 

 

Odpověď na dotaz:  

Zadavatel trvá na svém požadavku a požadujeme u tonerů pro tiskárny „Normální bez skeneru“ 

spotřební materiál s výtěžností min. 8.000 stran při 5% pokrytí. 

 

 

Dotaz č. 3: 

Zadavatel definuje v bodě 5.6. „Výzvy k podání nabídky“ maximální přístupné ceny servisních oprav 

pro tisková zařízení „mimo nová tisková zařízení dle bodu 1.3, písm. A)“ (zde je možné předpokládat 

překlep v zadávací dokumentaci a domysleli jsme si, že Zadavatel zamýšlel bodu 1.6, písm. A.)). 

Domníváme se, že maximálně přístupné částky nereflektují aktuální situaci a jsou v horizontu 

definovaném tímto výběrovým řízením nesplnitelné. S přihlédnutím k aktuálnímu i projektovaném 

stavu ekonomiky, inflačních vlivů a dalších nepředpokládatelných zvyšování cen pohonných hmot 

by Zadavatel měl zvážit zvýšení maximálně přístupných částek na hodnoty: 

a. Cena za hodinu práce na jakémkoli A4 zařízení…680,- 

b. Cena za hodinu práce na jakémkoli A3 zařízení…680,- 

c. Cena za 1km dopravy k zákazníkovi………………12,-/km 

d. Cena za hodinu práce konfigurace SW mimo prvotní nastavení…1.000,- 

 

Odpověď na dotaz:  

 

Zadavatel trvá na svém požadavku, dle zadávací dokumentace, dle bodu 5.6. „Výzvy k podání 

nabídky“. 

 

 

 

S pozdravem 

 

 

 

 

 

 
       ……………………………………….………………………………………………….. 

   Ing. Jaroslav Bednář 

                                                                                   vedoucí obchodního oddělení 
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